
Lääne-Harju Vallavolikogu 

REVISJONIKOMISJONI 

KOOSOLEKU 

 

 

P R O T O K O L L 

 

Veebis (Teams)                                              26.06.2023 nr 5 

 

Algus kell 16.30, lõpp kell 17.15 

 

Koosolekust võttis osa: Ena Soodla, Jelena Razdorskaja, Reigo Krutto  

Kutsutud: Jaanus Saat, Riina Karm, Lauri Orgse, Tatjana Minzatova 

 

Koosoleku juhataja: komisjoni esimees Ena Soodla 

Protokollija: Ena Soodla 

 

PÄEVAKORD: 

 

1. Lääne-Harju valla 2022 majandusaasta aruande osas audiitoriga kohtumine (audiitori 

arvamus). 

2. Talispordipäevade 2022 revisjoni lõpetamine. 

3. Kohal algatatud teemad. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT 1 

Lääne-Harju valla 2022 majandusaasta aruanne.  

Ülevaate teeb finantsosakonnast Lauri Orgse.  

 

Ena Soodla: Aitäh, Lauri. Kas kellelegi on küsimusi? Mina sooviks küsida: lk 18 on Lääne-

Harju Spordikeskuse internetipaigaldust spordihoone kabinetti on põhjendatud sotsiaaltöötaja 

ruumide kasutamisega, miks nii? Kas selles maja on jätkuvalt ka muusikakool? Seda vajavad 

ju ka muusikakool ja teised ruumide kasutajad. Mis kulu see siis ikkagi täpsemalt on?  

 

Jaanus Saat: varasemalt võttis sotsiaaltöötaja Rummul inimesi vastu maha müüdud hoones Aia 

tänaval, kus ta enam ei saa vastuvõtte teha. Muusikakool asub seal endiselt. Interneti vajadus 

on teistel ka. 

 

Ena Soodla: samal lehel jääb arusaamatuks ATV-dega seotud lause. Kas need soetati 

spordikeskusele või kelle bilansis need on?  

 

Lauri Orgse: need ostis AS Lahevesi, aga spordikeskus saab kasutada.  

 

Jaanus Saat: need osteti spordiradade hooldamiseks, aga kuuluvad AS-le Lahevesi   

 

Ena Soodla: lk 27. Palun selgitage, mida tähendab, et Vasalemma ÜVK I etapp toetusel on 

kasutamata jääk 559 842 eurot.  

 

Riina Karm: see tähendab seda, et tegevused on pooleli.  

 



Ena Soodla: Millal need tegevused lõppevad?  

 

Riina Karm: tegevused lõppevad 2023. aastal.  

 

Jaanus Saat: see info on täpsemalt ülevad Lahevesi kodulehel.  

 

Ena Soodla: Meiega on liitunud täna ka audiitor Tatjana Minzatova. Kuulame ära ka audiitori 

arvamuse. Sel aastal peab vallavalitsust tunnustama, sest ajakavast on kinni hoitud.  

 

Tatjana Minzatova ülevaade majandusaasta aruandest.  

 

 

Ena Soodla: Minul rohkem küsimusi ei ole. Kas suuname 2022 majandusaasta aruande 

volikogule?  

 

O T S U S T A T I:  

 

1. Lääne-Harju valla 2022 majandusaasta aruanne suunata volikogule kinnitamiseks.  

 

PÄEVAKORRAPUNKT 2 

Seoses 2022. a toimunud talimängudega vajas täpsustamist veel paar küsimus. Nimelt on meil 

nimekiri neist inimestest, kelle majutus maksti kinni, kuid kelle andmeid ei ole võimalik leida 

spordivõistluste protokollidest.  

Sellega seos palume vastust, millistel aladel osalesid järgnevad inimesed (lisada juurde 

protokolliline viide):  

Mairi Notton 

Margaret Hein 

Evelin Adamson Notton 

Peep Heilu 

Indrek Vaikmaa   

Mari Sass 

Kirjalik vastus Jürgen Lepalt:  

Mairi Notton ja Evelin Adamson Notton olid saatjateks alaealistele lastele. Heinad on 

Nottonitega sugulased. Kuid nüüd võib kindlasti revisjonikomisjonil tekkida küsimus- Aga miks 

ei võinud olla lapse saatjaks Madis Notton või Raido Notton. Siis sellepärast, et Raido ja Madis 

võistlesid. 

Teised nimed, kelle kohta küsimused: Margaret Hein (nimekirjas olemas, mäesuusa 

protokollis), Mari Sass, Indrek Vaikmaa (määrdetiim),  Peep Heilu - registreerimisleht olemas 

(male).  



Ena Soodla: Küsimused on saanud vastuse. Kas kellelgi on veel lisaküsimusi? Lisaküsimusi ei 

ole, seega võime selle teema ära lõpetada. Edaspidi võiks olla tegevuste osas detailsem info 

eelarve kulude osas.  

Jaanus Saat: kultuuri ja vabaaja tegevuste osas tuleb aja- ja eelarvekava.  

 

O T S U S T A T I:  

1. Ettepanek vallavalitsusele järgmise aasta eelarve planeerimisel anda volikogule 

detailsem ülevaade plaanitud tegevustest.  

 

 PÄEVAKORRAPUNKT 3 

Kohal algatatud teemad.  

Kohal algatatud teemasid ei ole.  

 

 

 

Ena Soodla 

Revisjonikomisjoni esimees 

 

 


